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Vragen van de leden Paulus Jansen (SP), De Rouwe (CDA) en Hoogland 
(PvdA) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het meenemen 
van de fiets in de Fyra en de Thalys (ingezonden 27 september 2013). 

Vraag 1
Klopt het dat in de Fyra-treinstellen die rijden tussen Rotterdam en Breda en 
tussen Den Haag en Brussel, en in de Thalys die rijdt tussen Amsterdam en 
Parijs, geen fietsen meegenomen mogen worden, terwijl deze treinstellen wel 
beschikken over een geschikte ruimte voor het vervoer van fietsen? 

Vraag 2
Wat is de reden dat er geen fietsen meegenomen kunnen worden bij deze 
treindiensten? 

Vraag 3
Hoe is het ontbreken van fietsvoorzieningen te rijmen met artikel 5 van 
Verordening (EG) 1371/2007, en met het feit dat in Frankrijk en Duitsland TGV- 
respectievelijk ICE-treindiensten wél deze voorzieningen bieden?1 

Vraag 4
Bent u bereid om u er voor in te zetten -en indien mogelijk ook af te 
dwingen- dat op alle grensoverschrijdende treinverbindingen en op de 
binnenlandse Fyra-lijn op de kortst mogelijke termijn fietsvervoer mogelijk 
wordt?

1 Verordening (EG) nr. 1371/2007 van het Europees Parlement en de Raad van 23 oktober 2007 
betreffende de rechten en verplichtingen van reizigers in het treinverkeer
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